
RAADSINFORMATIEBRIEF met beantwoording artikel 42 vragen 

20R.00737 

 

 

Van: : college van burgemeester en wethouders 

Datum : 14 juli 2020 

Portefeuillehouder(s) : wethouder Bolderdijk 

Portefeuille(s) : Afval & Reiniging 

Contactpersoon : P. Trommelen 

Tel.nr. : 8430 
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Onderwerp: Beantwoording vragen ex artikel 42 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad 
gesteld door mevr. L. Noorthoek van de Fractie van ChristenUnie/SGP over 
afvalproblematiek grote gezinnen. 

 

Door Gemeente Woerden worden inwoners gestimuleerd om zo goed mogelijk afval te scheiden. We 

begrijpen dat het omwille van het milieu belangrijk is om de hoeveelheid afval te beperken. Echter, 
wij hebben signalen ontvangen van inwoners dat deze regel knellend werkt. Grote gezinnen hebben 

aan een grijze container niet genoeg om hun luiers kwijt te kunnen. Nu worden de luiers naast de 

containers gelegd, totdat deze zijn geleegd. Zeker in de zomer kan dat gevolgen hebben voor de 

luchtkwaliteit. De gezinnen gebruiken al een 240L model. 
Informerend naar een oplossing, hebben deze gezinnen vernomen dat zij een extra container kunnen 

huren bij een externe (particuliere) partij die afval inzamelt, wat extra kosten met zich meebrengt. 
Een alternatief zou zijn om de vuilniszakken naar de milieustraat te brengen, wat 10,00 euro per 
vuilniszak kost. Geld dat deze gezinnen niet kunnen missen. Ook het scheiden van afval biedt in de 

praktijk geen oplossing voor deze mensen. 
 

Na aanleiding van het bovenstaande heeft ChristenUnie-SGP Woerden de volgende vragen aan het 
college: 
 

Beantwoording van de vragen: 
 

1. Is het college op de hoogte van bovenstaande problematiek? 

 

Ja, maar het team Afval & Reiniging heeft sinds de introductie (2017) van ons huidige inzamelsysteem 
hierover enkele vragen ontvangen, maar niet met als oorzaak luiers.   
 

 

2. Wat is uw reactie op deze problematiek? 

 

Het unieke van ons afvalbeleid is dat inwoners die goed afval scheiden en daardoor minder restafval 
aanbieden beloond worden. Daar staat tegenover dat huishoudens die meer afval aanbieden hiervoor niet 
met extra kosten worden geconfronteerd.  
Uit ervaring blijkt dat ook grote gezinnen die hun afval goed scheiden met één 240 liter minicontainer, die 
tweewekelijks geledigd wordt, voldoende capaciteit hebben. 

 

 

3. Deelt het college de opvatting tijdelijk, en niet structureel tot extra afval leidt voor grote gezinnen? 

 

Wij nemen aan dat u met deze vraag bedoeld dat het gebruik van wegwerpluiers tijdelijk tot extra afval leidt, 
en niet structureel tot extra afval leidt voor grote gezinnen?  
 

Die opvatting, die ook voor kleine gezinnen opgaat, delen wij.  
Wij delen echter niet de mening dat dit tot een fysiek (volume) probleem hoeft te leiden. Mede omdat wij 
voldoende mogelijkheden bieden om het afval goed te scheiden.  



 

Dit blijkt ook uit sorteeranalyses van de afgelopen twee jaar. Hieruit blijkt dat minder dan 20% van het 
volume dat in minicontainers als restafval ingezameld wordt daadwerkelijk restafval is.  
 

 

4. Klopt het dat men geen tijdelijke, extra grijze container kan of mag ontvangen? Zo ja, waarom? 

 

Ja. Wij zijn van mening dat door goed afval te scheiden, gecombineerd met het aan de voorkant voorkomen 
van het ontstaan van afval, wij met een 240 liter minicontainer voldoende capaciteit aanbieden. 
 

 

5. Bent u bereid om voor deze gezinnen tot een oplossing te komen, waarbij deze gezinnen geen extra 
kosten hoeven te maken ten opzichte van het reguliere beleid? 

 

Wij zijn bereid met huishoudens die aangeven dat zij onvoldoende containercapaciteit hebben, naar hun 
afvalstromen en afvalscheidingsgedrag te kijken. Op deze wijze kunnen wij zien wat verbeterd kan worden 
zodat de aangeboden voorzieningen wel toereikend zijn. 
Wij zijn niet voornemens tot regelingen te komen die afwijken van ons bestaande beleid om eventuele extra 
kosten voor de door u genoemde doelgroep tegen te gaan.  
 

 

Opmerking: 
Het separaat inzamelen van luiers en incontinentiemateriaal is een onderwerp dat onze aandacht heeft en 
een oplossing biedt voor het door u geschetste probleem van extra afval als gevolg van het gebruiken van 
wegwerpluiers. Echter, het recyclen van deze afvalstroom bevindt zich nog in een experimentele fase en er 
is onvoldoende capaciteit in de markt om het aanbod hiervan te verwerken.  
In onze raadsinformatiebrief van 26 maart 2019 (corsanr. 19R.00221) hebben wij u hier uitgebreid over 
geïnformeerd.  
Wij blijven deze ontwikkeling via de AVU volgen. Zodra er afzetmogelijkheden voor luiers en incontinentie-

materiaal ontstaan zullen wij hierop acteren.  
Wij verwachten niet dat dit in de aankomende drie jaren al plaats gaat vinden.  
 

 

 

 

Bijlagen: 
 

De ingekomen brief met corsanummer: 20.013226 

 

 

 

 

 

 



       

  

 

Artikel 42 vragen over afvalproblematiek grote gezinnen 

  
Door Gemeente Woerden worden inwoners gestimuleerd om zo goed mogelijk afval te scheiden. We 
begrijpen dat het omwille van het milieu belangrijk is om de hoeveelheid afval te beperken. Echter, 
wij hebben signalen ontvangen van inwoners dat deze regel knellend werkt. Grote gezinnen hebben 
aan een grijze container niet genoeg om hun luiers kwijt te kunnen. Nu worden de luiers naast de 
containers gelegd, totdat deze zijn geleegd. Zeker in de zomer kan dat gevolgen hebben voor de 
luchtkwaliteit. De gezinnen gebruiken al een 240L model. 
 
Informerend naar een oplossing, hebben deze gezinnen vernomen dat zij een extra container kunnen 
huren bij een externe (particuliere) partij die afval inzamelt, wat extra kosten met zich meebrengt. 
Een alternatief zou zijn om de vuilniszakken naar de milieustraat te brengen, wat 10,00 euro per 
vuilniszak kost. Geld dat deze gezinnen niet kunnen missen. Ook het scheiden van afval biedt in de 
praktijk geen oplossing voor deze mensen.  
 

  
Na aanleiding van het bovenstaande heeft ChristenUnie-SGP Woerden de volgende vragen aan het 
college:  

  

1. Is het college op de hoogte van bovenstaande problematiek? 

2. Wat is uw reactie op deze problematiek? 

3. Deelt het college de opvatting tijdelijk, en niet structureel tot extra afval leidt voor 
grote gezinnen? 

4. Klopt het dat men geen tijdelijke, extra grijze container kan of mag ontvangen? Zo ja, 
waarom? 

5. Bent u bereid om voor deze gezinnen tot een oplossing te komen, waarbij deze 
gezinnen geen extra kosten hoeven te maken ten opzichte van het reguliere beleid? 

  
Lia Noorthoek 
CU-SGP Woerden 
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